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Protokoll för årsstämma vid  

Kvarnbergets Samfällighet 

Datum: 2019-03-28 Tid: 19:00 – 20:00 Plats: Kvarnstugan 

1. Årsstämman öppnas av att föreningens ordförande Ulla Blom Ivarsson 
hälsade alla välkomna. 

 
2. Fråga om kallelse till mötet har skett på behörigt sätt 

Mötet beslutade kallelsen har kommit ut i tid och att mötet därmed är 
behörigen utlyst. 

 
3. Val av ordförande för årsmötet 

Mötet beslutade välja Claes Larsson till ordförande för mötet. 
 
4. Val av sekreterare vid årsmötet 

Mötet beslutade välja Magnus Sjögren till sekreterare för mötet. 
 
5. Godkännande av föredragningslistan (dagordningen) 

Årsmötet beslutade att godkänna föredragningslistan i befintligt skick. 
 
6. Val av justeringsmän tillika rösträknare 

Enligt rundstickad närvarolista och insamlade fullmakter fanns 30 
fastigheter representerade på årsmötet. Årsmötet beslutade att välja 
Ylva Sjöberg och Sladjan Cerimovic till justeringsmän. 

 
7. Föregående årsmötesprotokoll 

Mötet beslutade att godkänna föregående årsmötesprotokoll och det 
lades till handlingarna. 

 
8. Styrelsens verksamhetsberättelse 

Styrelsens verksamhetsberättelse delgavs mötet. 
 
9. Revisorns revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen föredrogs av revisorn. 
 

10. Ansvarsfrihet för styrelsen 
Årsmötet beslutade ge styrelsen full ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret. 

https://kvarnberget.nu/
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11. Utredning av parkeringsvakter 
Styrelsens ordförande föredrog styrelsens arbete med frågan enligt 
beskrivning i årsmöteshandlingarna. Beslut i frågan togs under punkt 12. 

 
12. Motioner 

Det har till styrelsen kommit in en motion, se årsmöteshandlingarna. 
Motionen handlar om att inte anlita parkeringsbolag. Styrelsen har 
arbetat med motionen och ger den sitt bifall. 
Årsmötet beslutade att inte anlita parkeringsvakter i området. 

 
13. Val av styrelseledamöter 

Årsmötet beslutade välja styrelse enligt följande: 
Ulla Blom Ivarsson, Långdansgatan 226, Ledamot Omval 2 år 
Jonas Åberg, Långdansgatan 134, Ledamot Omval 2 år 
Peter Jarbratt, Långdansgatan 230, Ledamot Nyval 2 år 
Klaes Magnusson, Långdansgatan 64, Ledamot Fyllnadsval 1 år 
Clas Sjögren, Långdansgatan 178, Suppleant Nyval 1 år 
Sladjan Cerimovic, Långdansgatan 240, Suppleant Nyval 1 år 
 

Till ordförande på 1 år valdes Ulla Blom Ivarsson. 
Utöver ovanstående personer ingår också följande person i styrelsen: 

Magnus Sjögren, Långdansgatan 82, Ledamot 1 år kvar 
 
14. Val av revisor och revisorssuppleant 

Årsmötet beslutade välja revisorer enligt följande: 
Claes Larsson, Långdansgatan 178, Revisor  Omval 1 år 
Alexandra Schmidt, Långdansgatan 34, Suppleant Omval 1 år 

 
15. Val av stugfogde och gårdskarlar 

Årsmötet beslutade välja funktionärer enligt följande: 
Carola Alegria, Långdansgatan 62, Stugfogde Nyval 1 år 
Jan-Erik Thomsson, Långdansgatan 198, Gårdskarl Omval 1 år 
Lars Lindqvist, Långdansgatan 160, Gårdskarl Nyval 1 år 

 
16. Val av valberedning 

Mötet beslutade att även i fortsättningen utse respektive 
områdesansvariga som valberedning. 
Områdesindelning samt områdesansvariga framgår av hemsidan: 
https://kvarnberget.nu/omradet/skotselomraden. 
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17. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomstbudget samt debiteringslängd 
Kassör Clas Sjögren föredrar utgifts- och inkomstbudget samt 
debiteringslängd. Öppet för frågor. 
Stämman beslutade att anta föreslagen budget och debiteringslängd. 

 
18. Information om att bredbandet kommer att uppgraderas. 

Styrelsen har tecknat avtal om uppgradering av bredbandet i området. 
Leverans väntas ske under nästa höst/vinter. Uppgraderingen innebär i 
huvudsak att medieomvandlare, trådlös router och Tv-boxar kommer att 
bytas ut hos samtliga fastighetsägare. De som önskar ett större 
kanalutbud eller en högra hastighet än 100 Mbit/s kan själva teckna avtal 
om detta direkt med Telia. I och med den nya utrustningen finns 
möjlighet att få hastigheter på upp till 1000 Mbit/s. 

 
19. Övriga frågor 

1. Grusupptagning på kommunens gator har redan skett i två omgångar, 
och en tredje runda är att vänta. 

 

2. Avgående styrelseledamöter och suppleanter tackades för sitt arbete 
under det gågna verksamhetsåret. Clas Sjögren avtackades särskilt 
med blomma för lång och trogen tjänst som kassör i föreningen. 

 
20. Meddelande om plats där årsmötesprotokollet anslås 

På föreningens hemsida: https://kvarnberget.nu 
 

21. Mötet avslutas 
Mötesordföranden och styrelsen tackar de deltagande för visat intresse 
och engagemang. 
 

Norrköping den 28 mars 2019 

 

        
Magnus Sjögren   Claes Larsson 
Sekreterare   Mötesordförande 
 

Justeras 
 

        
Ylva Sjöberg   Sladjan Cerimovic 
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